
Clubzaken: waar is onze club zoal mee bezig. 
 
In onze club zijn diverse commissies actief op verschillende gebieden. Iedere commissie 
bestaat uit een aantal leden, die elkaar met enige regelmaat (al dan niet digitaal) ontmoeten 
om hun jaarplan vorm te geven. Twee keer per jaar bespreken we met alle leden de 
voortgang van de verschillende commissies. We noemen dat “Clubzaken”.  
 

1. Nieuwe leden: Tot nu toe zijn geen potentiële kandidaten zijn benaderd i.v.m. de 
corona beperkingen om mensen sfeer te laten proeven in de club. De commissie 
heeft nu het plan om begin februari 4 tot 6 potentiële kandidaten uit te nodigen voor 
een kennismakingsbijeenkomst. Kijken wat daar uit komt. 

2.  
 

3. Lokale projecten:  De commissie meldt dat poffertjes festijn op zorg erf niet door kon 
gaan i.v.m. Corona beperkingen, wel zijn er bloembollen geplant. In het vroege 
voorjaar zullen we zien hoe goed dat gelukt is. Tevens zijn bioscoop kaarten voor 
minder bedeelde jongeren uitgedeeld. 
In de planning staat alsnog het poffertjes festijn. Andere ideeën zijn welkom.  

 
 

4. Motary (motortourtocht voor een goed doel): De commissie meldt dat we in maart 
besluiten of we door kunnen gaan. Tot die tijd houden we de vinger aan de pols. In 
principe nemen we de reeds gepland route uit 2019 (die helaas niet door kon gaan). 
Er wordt nog niet actief gecommuniceerd naar potentiële deelnemers (op website van 
VMTC, Motary en Rotary staat wel dat we er voor gaan)  
Bij de goede doelen commissie zijn inmiddels 6 voorstellen ingediend. Bij enkele 
voorstellen heeft de commissie extra vragen gesteld om het goed te kunnen 
beoordelen. Half februari worden de voorstellen gewogen en komt er een 
eindvoorstel richting de Stichting VMTC-Rotary, die uiteindelijk het besluit neemt. 

 
 



5. Jubileum (50 jaar Rotaryclub Ermelo-Putten):  Vorig jaar kon het helaas niet 
doorgaan. Maar niet getreurd, dit jaar willen we het wel vieren met partners en 
zusterclubs. De voorzitter gaat binnenkort – nu de maatregelen zijn versoepeld – 
weer in contact treden met de potentiële locaties. Daarna komt de commissie bijeen 
voor de verdere uitwerking. Het jubileum festijn staat nog steeds gepland op 2 april 
a.s.  

 
 

6. Vocational (thematische avonden met langzame vragen over actualiteit)  De 
voorzitter meldt dat de commissie bereid is voor iedere programmagroep ( in totaal 
dus 3 keer) een avond te verzorgen. Voor groep A is dat inmiddels gebeurd. 
Mogelijke datum voor groep B is 15 of 29 maart.  Er zal worden nagedacht over een 
zinvolle invulling. 

 
 

7. Communicatie:  De voorzitter meldt dat het streven is iedere week een bericht te 
produceren voor website en facebook. Ook is een artikel aan de lokale kranten 
aangeboden over End Polio Now actie.           
Dat geeft geïnteresseerden de gelegenheid te ervaren waar we zoal mee bezig zijn. 
Recent heet de commissie gekeken naar het aantal bezoekers op onze sociale 
media: dat valt helaas nogal mee. We denken na om dat te verbeteren. 
De commissie komt nog met een initiatief voor kortte interviews met leden en niet 
leden, om geïnteresseerden in de keuken te laten kijken. 

 
 

Al met al veel activiteiten: handen uit de mouwen voor zinvolle projecten, iets goed doen 
in de lokale gemeenschap, op zoek naar nieuwe leden en vooral zorgen voor mooie 

clubavonden in goede sfeer met elkaar. Daar staat onze club voor!! 


